

Protokoll Styrelsemöte Innebandysektionen 200810

Närvarande: Fredrik Lövgren, Daniel Lifvendahl, Tomas Bergström, Jenny Westerbergh

1. Öppnande av mötet
 2. Val av ordförande för mötet; Tomas
 3. Val av sekreterare för mötet; Jenny
 4. Genomgång av föregående protokoll – Serieanmälan är gjord. Tomas har skickat ut info om de träningstider vi fått i Lindbacken och Jälla.
 5. Information från HS - Innebandyn har blivit tilldelade 9000 kronor av de pengar som klubben fått som kompensationsstöd för bortfall pga Covid-19. Vi måste redovisa vad vi ska använda pengarna till senast 1/12-20 och pengarna ska vara använda senast under detta år. Diskussion kring vad vi kan använda pengarna till.
 6. Ekonomi - Spelaravgifter ska begäras in efter att säsongen har dragit igång, kassörerna skickar ut information om det senare. Jenny hör med Anna om hon har fått in halvårsredovisningar från alla lag.
 7. Utbildning - Alla ledare som står i båset på match ska ha gått en utbildning. Daniel bevakar när det kommer information och nya utbildningar och ser till att informationen förmedlas till ledarna.
 8. Material - UTIK handboll har nu rensat bort sina saker i förrådet uppe i Hall2000 vilket innebär att vi har större utrymme för våra saker nu. Det finns gott om kylpåsar, lindor och tigerbalsam i förrådet.
 9. Träningstider - Fredrik har pratat med Peter i Hall2000 – våra träningstider där blir samma som förra året. Det finns en ledig tid på IFU om något lag är intresserat. Tomas bokar av de tider vi har fått i Lindbacken och Jälla t.o.m. september. Fredrik lägger ett förslag på träningstider som kan presenteras på ledarmötet.
 10. Matcher - Alla hemmamatcher ska vara inlagda senast 31 augusti. Fredrik kontaktar Thomas D så hjälps de åt att göra det så snart som möjligt så att respektive ledare därefter har tid att gå in och ändra vid behov.
 11. Licensiering av spelare – Fredrik tar kontakt med Thomas D.
 12. Klubbrabatten – är beställda och kommer inom kort.
 13. Fotografering – kommer att ske under hösten.
 14. Övrigt: Vi fick en lista från HS med spelare som inte har betalt medlemsavgiften. De som inte har betalt plockas bort (och får sedan läggas in igen om de vill vara med).
- Fredrik berättar om ett förslag om att måla om omklädningsrum 4 i Hall2000 i Rasbos färg vinrött. Han har pratat med Lasse och Peter samt bygdegårdsföreningen om detta. Mötet tyckte det var ett bra förslag och att pengarna från kompensationsstödet skulle kunna användas till det.

Ledarmöte: Måndag 31 augusti kl 17.45 vid IP.

Nästa möte: Styrelsen träffas en stund innan ledarträffen, kl 17.30.